

■ 全国中文核心期刊

■ 中国人文社会科学核心期刊

■ CSSCI扩展版来源期刊

■ 中国优秀图书馆学期刊



Q K 2 2 4 6 5 0 8



2022
MONTHLY

10

图书馆工作与研究

LIBRARY WORK AND STUDY



重点课题

- (5)高校图书馆中台构建路径与实践研究* 郑 聪,等
(13)农民工健康医疗信息移动阅读服务机制研究* 王守仁
——以情境交互为视角

学术论坛

- (23)我国公共图书馆发展地区差异演化及影响因素研究 陆长玮
(31)数据化视角下图书馆数字资源长期保存系统平台模型构建 董晓莉

科学管理

- (38)高校图书馆成效评估指标体系构建研究 万小刚,等
——基于柯式评估模型的探索
(47)图书馆员智能素养提升策略研究 陈 霞

数字网络

- (54)图书馆数字创新模型及其实现路径研究 袁一帆
(61)读者行为大数据分析模型应用于高校图书馆创新服务研究* 李萍萍,等
——以济宁医学院图书馆为例

信息组织

- (67)基于知识图谱的我国数字素养研究可视化分析* 谢笑莲
(75)我国图书馆读者荐购研究进展与趋势分析* 周新跃,李静雅

实践平台

- (83)实践理论视角下高校图书馆青年教师服务策略研究* 陈 靖,唐承秀
——以重庆工商职业学院图书馆为例
(91)基于 PEST 分析的公共图书馆移动短视频服务研究 王德银

- (98)高校图书馆数据素养教育现状及发展策略研究 韦莉军
——以我国卓越大学联盟成员图书馆为例
- (104)民宿公共阅读服务发展策略研究 胡 东,等
- (111)群体动力学视角下公共图书馆志愿服务研究 李燕娜

阅读书评

- (116)4I 营销理论视域下公共图书馆代际阅读推广创新策略研究 谢潘佳
- (124)基于动态阅读的图书馆阅读推广创新服务实证研究 赵晶晶
——以温州市图书馆读书话剧社活动为例



本刊微信公众号

版 权 声 明

作者投稿时需郑重承诺:论文为原始论文,拥有该文的全部版权,文中全部或者部分内容从来没有以任何形式在其他任何刊物上发表过,不存在重复投稿问题,不存在任何剽窃、抄袭他人的行为,不包含任何违反法律法规以及侵害他人权益的内容。论文一旦在本刊上发表,作者同意将该文的版权(包括电子出版,多媒体出版,网络出版及以其他形式出版的权利)自动转让给编辑部,同时,编辑部将会支付作者稿酬。

Key Topics

- (5)Research on Construction Path and Practice of Middle Platform in University Library Zheng Cong, et al.
(13)Research on Mobile Reading Service Mechanism of Migrant Workers' Health and Medical Information Wang Shouren
——Based on the Perspective of Contextual Interaction

Academic Forum

- (23)Research on the Evolution of Regional Difference in the Development of Public Library in China and Its Determinants Lu Changwei
(31)Construction of Library Digital Resources Long-Term Preservation System Platform Model from the Perspective of Digitization Dong Xiaoli

Scientific Management

- (38)Research on the Construction of Outcome Assessment Indicator System of University Library Wan Xiaogang, et al.
——An Exploration Based on Kirkpatrick's Evaluation Model
(47)Research on the Promotion Strategy of Librarian Intelligent Literacy Chen Xia

Digital Network

- (54)Research on Library Digital Innovation Model and Its Implementation Path Yuan Yifan
(61)Research on the Application of Big Data Analysis Model of Readers' Behavior to Innovative Services of University Libraries Li Pingping, et al.
——A Case Study of Jining Medical University Library

Information Organization

- (67)Visual Analysis of Digital Literacy Research in China Based on Knowledge Map Xie Xiaolian
(75)Research Progress and Trend Analysis of Library Reader Recommendation in China Zhou Xinyue, Li Jingya

Practice Platform

- (83)Research on the Strategy of Young Teacher Service in University Library from the Perspective of Practical Theory Chen Jing, Tang Chengxiu
——Taking the Library of Chongqing Vocational College of Industry and Commerce as an Example
(91)Research on Mobile Short Video Service in Public Library Based on PEST Analysis Wang Deyin
(98)Research on the Present Situation and Development Strategy of Data Literacy Education of University Library Wei Lijun
——A Case Study of Member Libraries of the Excellent 9
(104)Research on the Development Strategies of Homestay Public Reading Service Hu Dong, et al.
(111)Research on Public Library Volunteer Service from the Perspective of Group Dynamics Li Yanna

Reading and Book Reviews

- (116)Research on Innovative Strategies of Intergenerational Reading Promotion in Public Libraries from the Perspective of 4I Marketing Theory Xie Panjia
(124)An Empirical Study on Innovative Services for Library Reading Promotion Based on Dynamic Reading Zhao Jingjing
——Taking Wenzhou Library Reading Drama Society as an Example



ISSN 1005-6610



国际刊号: ISSN 1005-6610
国内刊号: CN12-1020/G2
广告许可证: 津工商字 0432

国外代号: PTCM111
邮发代号: 6-115
每册定价: 40.00元